
Protokół Nr XllzOLL

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 5 października 20II roku

Stan Rady 15 , obecnych 1,4 radnych l

wg listy obecności . zał.nr.f-.

Spoza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy ,

- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy ,

- Magdalena Walewska-Zółcik - Dyrektor GZEAS

- Janusz Honory - Kierownik ZGK

wg listy obecności zał. nrZ.

Obradom przewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady i stwierdził quorum , Powitał Radnych i Gości . Zaproponował
porządek obrad .

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad :

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

2. Podjęcie uchwał :

a) uchylenia Uchwałv Nr Xl7Ł/tr Rady Gminy z dnia 06 września 201]. r" w

sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej ,

b) w sprawie określenia trybu prac nad projektem uchwaty budzetowej ,

c) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duzy na rok 2O1,t l ,

d) zmiany Uchwaty Budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 201"1, ,

e) w sprawie pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu na modernizację drog

powiatowych

f) w sprawie współdziałania z gminami zakresie przejęcia na współwłasność

mienia Polskich Kolei Państwowych S.A Grójeckiej Kolei Dojazdowej .



3. Raport o stanie oświaty za rok szkolny 201,0/201,1, 
.4, sprawozdanie wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji .

,';];"''acja 
WÓjta o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej

6. Zgłaszan

wójta 
przez radnych nowych interpelacji iudzielanie odpow iedzi przez

7. Zapytania i wolne wnioski .

8. Zamknięcie obrad .

Pkt. 1.

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęłajednogłośnie 
.

Pkt.2.

a )Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały ,
Rada GminY Podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xt/78/2O1,J. uchylającą Uchwałęnr X/74/1,1 Rady Gminy s"Lł Duży z dnia06 wrześn ia 201,1 r. wPrac nad Projektem uchwały budżetow ej .(zał.nr.3), 

sPrawie trYbu

b ) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały .
Rada GminY Podjęła jednogłoŚnie Uchwałę nr Xl/7g/201J. w sprawie określeniatrybu prac nad projektem uchwały budżetow ej ( zał. nr.4)
c) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały .
Rada GminY Podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xl/8CI/2O1,J1 zmieniającą UchwałęBudzetową Gminy Belsk OrZv na 2O1,1,rok (zał.nr.S)
d) Pan Andrzej Adamczyk odczytał projekt uchwały .

Rada GminY podjęła jednogłośnie Uchwałę nr X'/81/2O1,1 zmieniającą UchwałęBudzetową Gminy Belsk Duży na 201,1rok (zał.nr.6)
e) Pan Andrzej Konarski odczytał projekt uchwały .

ff ffi;inij::Tiffi:H:; u,n *ałę n r xl / 82 / 20 1,J w s p ra wie po m ocy
(zał.nr.7) 

-Yl'l vl vleu^l€fiU na modernizację dróg powiatowych



f) Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały .

Rada Gminy podjęła jednogłośnie Uchwałę nr Xll83/2O1,1 w sprawie

współdziatania z gminami w zakresie przejęcia na współwłasnośc mienia

Polskich Kolei Państwowych S.A Grójeckiej Kolei Dojazdowej (zał.nr.8).

Pkt.3.

Pani Magdalena Walewska -Żołcik przedłożyła raport o stanie oświaty za rok

szkolny 2O10l2O1,1 , (zał. nr.9).

Raport zawierał :

- dane dotyczące stanu uczniów
- sprawy związane z dowozem uczniów do szkół
- sprawę stypendiów socjalnych dla uczniów
- wykaz osiągnięć uczniów
- wykaz zatrudnionych nauczycieli .

Po przeczytaniu raportu radni mogli zadawać pytania.

pan lreneusz Bałut

Zapytał czy stan uczniów iwykaz zatrudnień nauczycieli ,oaz pozostałe punkty

przedstawione w raporcie są zgodne ze stanem rzeczywistym?

pan Janusz kot
Zapytał czy nie była by możliwość utworzenia trzech oddziałow w Gimnazjum

w Belsku Dużym zamiast czterech ?

Poprosił Panią Magdę o przygotowanie zysków i strat, gdyby utworzono trzy

odziały.

Pan Andrzej Adamczyk

Pan Przewodniczący stwierdził, że oświata rozwija się w dobrym kierunku , ale

można działać w kierunku jej dalszej poprawy .

Pa n Władysław Piątkowski

Powiedział, że dzieci są nasząprzyszłością iwarto pomagać w ich kształceniu .

Pkt.4.

Pan Władystaw Piątkowski

Przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności w okresie od ostatniej sesji .



Pkt.5.

Pa n Władysław Piątkowski

Poinformował o stanie realizacji interpelacji i wniosków z poprzedniej sesji .

Ponadto poinformował m.in. o :

- zbliżającym się terminie zakończenia remontu drog gminnych

- o kwestii zakupu samochodu dla ZGK , Mana za cenę 360.000 zł

- zakończeniu naprawy drogi w Zaborówku

- wymianach lamp w poszczególnych miejscowościach

-pozytywnie zakończonym oczyszczaniu rowów w Lewiczynie, przy stacji

uzdatniania wody oraz w Starej Wsi

- postępach w sprawie kanalizacji ,powiadomił,że gmina dostanie zarówno

dotację jak i pożyczkę na tą inwestycję
- kwestii wodociągów; inwestycja w Lewiczynie została zamknięta na punkcie

projektowym , teraz staramy się o wydanie decyzji na odbior pracy związanej z

budową wodociągu w Lewiczynie przez Nadzur Budowlany ; następnym

krokiem będzie przekazanie decyzji do Urzędu Marszałkowskiego
- możliwości wykonania do końca tego roku zbieracza w Belsku Duzym (450m

za kwotę 30,000 zł)

- potrzebie znalezienia pieniędzy na wykonanie dokumentacji na wykopanie

rowu w Rożcach, Daszewicach, Rębowoli iAleksandrówce, kwota potrzebna

na wykonanie dokumentacji wynosi 3.500zł

- ofercie rozbiórki , kruszenia i wywozy gruzu z budynku położonego w Starej

Wsi , zamiast tego możliwości postawienia w przyszłości świetlicy ,
zaproponował przemyślenie tej kwestii radnym , zgłaszaniu pomysłow jak

można było by to zrobić w inny sposob

- planach przygotowania dokumentacji kosztów na rozbudowę dwoch świetlic

w Jarochach i Rożcach ; rozbudowa planowana jest na przyszły rok

- planach zrobienia drogi Lewiczyn- Boruty, kwestia drogi trafi na plan

budżetu przygotowywany na przyszły rok

- postępach w budowie nowego budynku Urzędu Gminy .

Do złożonej informacji nie było uwag .



Pkt.6.

pan lreneusz Bałut

Zaproponował stworzenie uchwały w sprawie podjęcia stawki odprowadzanej
za środki transportu.

Pan Władysław Piątkowski

Odpowiadając na propozycję Pana lreneusza Bałuta , stwierdził iż jest to
kwestia do przedyskutowania z radcą prawnym

pan wiechowski sta nisław

Zaproponował stworzenie uchwały na modernizację oświetlenia .

Pa n Władysław Piątkowski

Potwierdzit,że jest to dobry pomysł.

Pkt.7.

Pani Magda Walewska - Wojcik
Zapytała czy była by możliwość znalezienia pieniędzy na założenie 4 szt.

wodomierzy dla drugiej klatki w Domu Nauczyciela w Lewiczynie , koszt

wodomierzy wynosił by 4000 zł?

Pan Andrzej Konarski

Stwierdził , że założenie tych wodomierzy leży w gestii Pana Kierownika ZGK w

Belsku Dużym Janusza Honorego.

pan lreneusz Bałut

Zapytał dlaczego , nie może założyc ich ZGK? l dlaczego cena jednego

wodomierza jest tak wysoka?

Pan Janusz Honory

Odpowiadając na pytania , podkreślil ,że za zakładanie wodomierzy
odpowiadają wtaściciele we wtasnym zakresie . Stwierdził rowniez, że Dom

Nauczyciela jest budynkiem komunalnym , a zajego utrzymanie odpowiada
gmina . Jeżeli chodzi o cenę , to podkreślił iż chodzi tutaj o nowe przyłącze i

klasę wodomierza .



pan lreneusz Bałut

Zaproponował zrobienie rozpatrzenie tej sprawy na przyszłej sesji , po zrobieniu

kalkulacji .

Pan Krzysztof Witczak

Poprosiło przepust na drogę w Rębowoli.

Pan Andrzej Adamczyk

Poprosił o wymianę lamp w miejscowości Wilczy Targ.

Pan Tadeusz Szydłowski

Zwrocił się z zapytaniem czy dato radę umieścić w budżecie sprawę podłączenia

Odrzywołka do kanalizacji .

Pkt.8.

Pan Andrzej Adamczyk

Wyraził podziękowania dla wszystkich przybyłych na obrady Xl Sesji Rady

G miny.

Zamknął obrady Sesji .

Na tym protokół zakończono .

protokółowała 
:

PRZEWODNICZĄCY
, hady Gminy

^V;r;ł,*,łńt'
Podinspel$or

,$dwo


